

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請 ○現根據《商標條 例》第45(2)條及《商標規則》(第559章附屬法例)第22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application (s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application (s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301351665	Œ	14, 35, 36	22-01-2010	Luk Fook Holdings Company Limited 25th BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong	Luk Fook Holdings Company Limited (Legal Affairs Department) 25th BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong
301521819	ORNEL E 第)	18, 25	26-02-2010	芭奈兒 (香港)股份 有限公司 香港 中環德輔道 中 112-114 號 順 安商業大廈 6 樓 5 室	香港龍翔國際投資顧問有限公司 司 香港中環德輔道中112-114 號順安商業大廈6樓5室
301559133	Global Health as		20-08-2010	SHIROKANE PARTNERS LIMITED 6/F, ING TOWER,	STANDARD TRADEMARK REGISTRATION SERVICE LTD 2104C TOWER 1 ADMIRALTY

公報編號 Journal No.: 396 公布日期 Publication Date: 05-11-2010

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

308 DES VOEUX CENTRE QUEENSWAY HONG KONG

ROAD CENTRAL, HONG KONG

301577124 23-04-2010

Pharma Vital,

S.A.

Royal Center, Bureau N° 17,

Main Floor, Marbella

Neighborhood, City of Panama, Republic of

Panama

Anderson & Anderson

Suite 2207, 22nd Floor, Tower 2, Lippo Center, 89 Queensway, Admiralty, Hong

Kong